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P R O T O K Ó Ł  NR XX/20 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 27 lutego 2020 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena    - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska – Jaworowicz Joanna  - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna   - Radca Prawny 

5/ Kierownicy wydziałów, sołtysi oraz zaproszeni goście. /Lista obecności w załączeniu/ 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 11.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Drzewiecki 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. Następnie odczytał porządek obrad 

oraz poinformował, że sesja rady jest utrwalana i transmitowana za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje i zapytania. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   4.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2020 rok. /numer druku XX/1/20/ 

   4.2. zmieniającej uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2020-2035. /numer druku XX/2/20/ 

   4.3. przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2020 roku. /numer druku XX/3/20/ 

   4.4. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XX/4/20/ 
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   4.5. zmieniającej uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie przedsięwzięć związanych z ograniczeniem niskiej emisji na terenie gminy 

Kożuchów. /numer druku XX/5/20/ 

   4.6. zmieniającej uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i podatku 

od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. /numer druku XX/6/20/ 

   4.7. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer druku 

XX/7/20/ 

   4.8. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer druku 

XX/8/20/ 

   4.9. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku XX/9/20/ 

   4.10. odpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku XX/10/20/ 

   4.11. zmieniającej uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju 

i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2018-2020”. /numer druku 

XX/11/20/ 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z sesji nr XIX. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Podczas posiedzenia nie zgłoszono żadnych wniosków formalnych do przedstawionego 

porządku obrad. W związku z tym porządek obrad uważa się za przyjęty jednogłośnie. /za – 12/ 

Obecnych 12 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 2. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił zestawienie o udzielonych odpowiedziach 

na interpelacje złożone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 23 stycznia 2020 roku. Następnie 

przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa. 

 Podczas dyskusji zapytano, jakie wyzwania dotyczą funkcjonowania sąsiednich gmin. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 
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Do pkt. 3. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie interpelacji 

i zapytań w formie ustnej lub pisemnej. 

 W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej.  

Podczas dyskusji zgłoszono interpelację dotyczącą uhonorowania lekkoatlety, który jest 

mieszkańcem naszej gminy.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Interpelacje złożone w formie pisemnej podczas sesji Rady Miejskiej 

 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. „Proszę o skierowanie wniosku do Powiatowego Zarządu Dróg w Nowej Soli o dokonanie 

przeglądu gwarancyjnego drogi relacji Książ Śląski - Czasław, której remont finansowany był 

również z budżetu gminy Kożuchów. Aktualny stan drogi kilkanaście miesięcy po remoncie 

i w związku z okresem deszczowym uległ bardzo dużemu pogorszeniu”. 

 

2. „W dniu 17 lutego br. mieszkaniec naszej gminy Eryk Fursewicz zdobył kolejny medal (tym 

razem brązowy) na lekkoatletycznych Mistrzostw Polski juniorów i juniorów młodszych (U-20 

i U-18) w skoku o tyczce. Jest to jego nie pierwszy sukces na imprezach krajowych najwyższej 

rangi.  Za zasadne uważam wyróżnienie go na forum naszej gminy, bowiem nie często zdarza się 

sukces naszych mieszkańców na takich wysokich rangą zawodach. W zielonogórskim środowisku 

lekkoatletycznym, gdzie teraz trenuje jest uznawany za jeden z największych talentów. 

Powinniśmy być dumni, że jest mieszkańcem naszej gminy Kożuchów”. 

 

3. „Przychylając się do wystąpienia na sesji Pana radnego powiatowego Zygmunta 

Muszyńskiego, wnioskuję o podjęcie uchwały intencyjnej odnośnie dalszych działań na rzecz 

budowy obwodnicy Kożuchowa”. 

 

4. „Proszę o dalsze działania na rzecz przejęcia działki w miejscowości Studzieniec dz. nr 6/17, 

w szczególności stanowiącej dojazd do posesji na działce nr 6/7. Składałem już kilkakrotnie 

interpelację w tej sprawie, w bieżącym roku ww. sprawa miała zostać pozytywnie załatwiona”. 

 

5. „Podobnie jak w roku poprzednim, proszę o wykaz wszystkich planowanych do realizacji 

w tym roku inwestycji polegających na uzupełnieniu oświetlenia drogowego na terenach 

wiejskich”.  

 

6. „Podobnie jak w roku poprzednim. proszę o wykaz wszystkich planowanych do realizacji 

w tym roku inwestycji polegających na utwardzeniu bądź naprawie dróg gminnych na terenach 

wiejskich”. 

 

 

 

kkuku
Podświetlony



4 

 

Nowocień Andrzej – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

7. „Na wniosek mieszkańców Stypułowa, ponawiam prośbę zgłoszoną na sesji Rady Miejskiej 

w Kożuchowie w dniu 26 września 2019 r. o zamontowanie trzech lamp wzdłuż chodnika drogi 

wojewódzkiej, prowadzącej na Cmentarz Komunalny w Stypułowie”. 

 

8. „Zwracam się z prośbą o zwrócenie się do Zarządu Dróg Wojewódzkich o naprawę drogi 

nr 296 (Kożuchów – Stypułów) od śmietniska na odcinku 2 km, ponieważ droga jest zniszczona, 

co powoduje wypadki”. 

 

9. „Zwracam się o naprawę drogi gminnej nr 740. Droga jest w bardzo złym stanie technicznym 

i wymaga remontu, gdyż jest to jedyny dojazd do posesji”. 

 

Perdian Halina – radna Rady Miejskiej 

Cyt.: 

10. „Proszę o oświetlenie obiektu rekreacyjnego „Glinianki” przy ul. Moniuszki 

w Kożuchowie”. 

 

11. „Proszę o wycięcie suchego drzewa z gatunku dąb, rosnącego na terenie dawnej bazy GS-u 

przy ul. Nowosolnej 9. Drzewo rośnie tuż przy płocie łączącym się z ul. Nowosolną. Z drzewa 

opada sucha kora i suche gałęzie, co zagraża bezpieczeństwu przechodzących chodnikiem 

mieszkańców, jak i przejeżdżających ulicą Nowosolną samochodów”. 

 

Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

12. „Proszę o przycinkę drzew, szczególnie przy drodze gruntowej przy Cmentarzu Komunalnym 

w Mirocinie Dolnym. Proszę również o utwardzenie i polepszenie stanu miejsca postojowego 

z tyłu Cmentarza”. 

 

13. „Proszę o informację, jakie będą dalsze działania dotyczące dróg gruntowych 

remontowanych i utwardzanych tłuczniem w 2017 rok. Czy będą realizowane przez wykonawcę 

napraw gwarancyjnych?” 

 

14. „Proszę o przygotowanie uchwały na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Kożuchowie 

w sprawie wyrażenia stanowiska Rady, skierowanej do Zarządu Dróg Wojewódzkich, dotyczącej 

przebudowy drogi wojewódzkiej nr 283 w miejscowości Mirocin Dolny i Studzieniec, w tym 

budowę chodnika, mając na celu poprawę bezpieczeństwa uczestników ruchu i mieszkańców. 

Chodzi o to, by zadanie to zostało wpisane na listę zadań priorytetowych na drogach 

wojewódzkich Województwa Lubuskiego na lata 2021-2027.”.  

 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Cyt.: 

15. „W dniu 18.02.2020r otrzymałem odpowiedź z P.U.K „USKOM” w Kożuchowie dot. 

ewentualnych uszkodzeń chodnika przy ul. Głowackiego w związku z pracami w ramach 

Uporządkowania Gospodarki Wodno – ściekowej Aglomeracji Kożuchów – Etap II. Protokół 
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odbioru z dnia 30.01.2020r. pasa drogowego oraz terenu gminnego stwierdza, że uszkodzenia 

powstały przed rozpoczęciem prac przez firmę KANWOD. 

W związku z powyższym proszę o zwrócenie się do wykonawcy tego chodnika (chodnik położony 

wzdłuż tej drogi od skrzyżowania z Pl. Zwycięstwa do zjazdu na parking, inwestycja z 2018r.) 

o przegląd inwestycji w ramach umowy gwarancyjnej.” 

 

16. „Proszę o zwrócenie się w ramach umowy gwarancyjnej do wykonawcy chodnika po 

zachodniej stronie akwenu wodnego „Glinianki” przy ul. Moniuszki na odcinku od łączenia 

chodnika budowanego w drugim etapie prac (firma WILEBUD z Żagania) w kierunku 

ul. Elektrycznej (do wysokości zakończenia systemu „piłkochwytów” przy boisku do piłki 

siatkowej) o naprawę nawierzchni. Widoczne miejscowe obniżenia kostki brukowej, załączone 

zdjęcia.” 

 

Do pkt. 4.1. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji do 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2020 rok. /numer 

druku XX/1/20/ 

/Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12, przeciw – 0, wtrzymało się od głosu – 0, 

nie głosowało – 0/  

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.2. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji do  

projektu zmieniającej uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2020-2035. /numer druku XX/2/20/ 

/Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12, przeciw – 0, wtrzymało się od głosu – 0, 

nie głosowało – 0/  

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.3. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji do 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2020 roku. /numer druku 

XX/3/20/ 

/Opinie Komisji w załączeniu/ 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12, przeciw – 0, wtrzymało się od głosu – 0, 

nie głosowało – 0/  

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.4.    

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji do 

projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer 

druku XX/4/20/ 

/Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12, przeciw – 0, wtrzymało się od głosu – 0, 

nie głosowało – 0/  

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.5.    

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji do 

projektu zmieniającej uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie przedsięwzięć związanych z ograniczeniem niskiej emisji na terenie gminy 

Kożuchów. /numer druku XX/5/20/ 

/Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12, przeciw – 0, wtrzymało się od głosu – 0, 

nie głosowało – 0/  

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.6.    

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji do 

projektu zmieniającej uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego 

i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. /numer druku XX/6/20/ 

/Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12, przeciw – 0, wtrzymało się od głosu – 0, 

nie głosowało – 0/  

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 4.7.    

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji do 

projektu uchwały w sprawie wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy 

Kożuchów. /numer druku XX/7/20/ 

/Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12, przeciw – 0, wtrzymało się od głosu – 0, 

nie głosowało – 0/  

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.8.    

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji do 

projektu uchwały w sprawie wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy 

Kożuchów. /numer druku XX/8/20/ 

/Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12, przeciw – 0, wtrzymało się od głosu – 0, 

nie głosowało – 0/  

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.9.    

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji do 

projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. 

/numer druku XX/9/20/ 

/Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12, przeciw – 0, wtrzymało się od głosu – 0, 

nie głosowało – 0/  

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.10.    

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji do 

projektu uchwały w sprawie odpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. 

/numer druku XX/10/20/ 

/Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12, przeciw – 0, wtrzymało się od głosu – 0, 

nie głosowało – 0/  

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 4.11.    

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji do 

projektu zmieniającej uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju 

i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2018-2020”. /numer druku 

XX/11a/20/ 

/Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12, przeciw – 0, wtrzymało się od głosu – 0, 

nie głosowało – 0/  

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

/Protokół imiennego głosowania w załączeniu./ 

 

Do pkt. 5.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Perdian Halina – radna Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Szukiełowicz Zdzisław - radny Rady Miejskiej, Kardynał Henryk - radny 

Rady Miejskiej, Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, Greń Jacek - radny 

Rady Miejskiej, Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Muszyński Zygmunt – radny Powiatu 

Nowosolskiego,  Skwierczyński Piotr - radny Rady Miejskiej, Raczykowski Krzysztof – sołtys 

Sołectwa Mirocin Dolny, Kucharska Teresa – sołtys Sołectwa Podbrzezie Dolne.  

Podczas dyskusji poproszono o oświetlenie kąpieliska „Glinianki” w Kożuchowie, 

poproszono o wycięcie suchego drzewa przy ulicy Nowosolnej (była siedziba GS-u), poproszono 

o interwencję w sprawie zabezpieczenia zabytkowego budynku – pałacu przy ul. Garbarskiej, 

poproszono o interwencję w sprawie udrożnienia odpływu wód opadowych na nowej drodze 

przy ulicy Nowosolnej (obok sklepu Spar), poproszono o naprawę dachu hali sportowej przy 

ul. Anny Haller, poproszono o uzgodnienie terminu z firmą Meyer Jerzyny w Kożuchowie 

odnośnie wyczyszczenia rowów, podziękowano za wycięcie krzewów przy ul. Limanowskiego, 

omówiono propozycje zagospodarowania terenu – skweru przy ulicy Limanowskiego, 

poproszono o pomoc przy wycięciu świerków na terenie prywatnym, zwrócono uwagę na 

ogromną kałużę przy ul. Limanowskiego, zapytano o plany związane z budową obwodnicy 

Kożuchowa, poruszono problem cieku wodnego „Kożuszna”. 

Na zakończenie dyskusji poproszono o pomoc dla rodziny z miejscowości Sokołów, 

która straciła dach po ostatniej wichurze, zaproszono na spotkanie sprawozdawcze Gminnej 

Spółki Wodnej w Kożuchowie, poproszono o zamontowanie kamer na kąpielisku „Glinianki” 

oraz zamontowanie lustra drogowego przy ulicy Inwestycyjnej.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  
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Do pkt. 6. 

Protokół Nr XIX z sesji Rady Miejskiej z dnia 23 stycznia 2020 roku przyjęto jednogłośnie.  

/za – 14, przeciw – 0, wtrzymało się od głosu – 0, nie głosowało – 0/  

 

Do pkt. 7. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Drzewiecki 

zamknął obrady dziękując wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 12:10. 

 

 

      Protokołowała                         Przewodniczący Rady Miejskiej 

  

  Magdalena Raszewska            Ireneusz Drzewiecki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



10 

 

 

 

Podjęte uchwały: 

- XX/185/20 – w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2020 rok.    

- XX/186/20 – zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kożuchów na lata 2020-2035.  

- XX/187/20 – w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2020 roku.  

- XX/188/20 – w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

- XX/189/20 – zmieniająca uchwałę w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie przedsięwzięć związanych z ograniczeniem niskiej emisji na terenie gminy 

Kożuchów.  

- XX/190/20 – zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego 

i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

- XX/191/20 – w sprawie wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów.  

- XX/192/20 – w sprawie wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów.  

- XX/193/20 – w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów.  

- XX/194/20 – w sprawie odpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów.  

- XX/195/20 – zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju 

i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2018-2020”.  

 


